
 
  

 
 

Referat af bestyrelsesmøde i GNG den 14. januar 2024 kl. 10.00  

Mødet afviklet virtuelt via Teams.  
 

Deltagere:   Marianne, Michael, Anders, Per, og Judi 

Afbud fra:    Jens, Aksel  

• Godkendelse af dagsorden 

• Godkendt 

• Valg af referent 

• Judi valgt 

• Regnskab 2023 

• Kassereren fremlægger regnskab for 2023 

• Gennemgået og godkendt, afventer godkendelse fra revisorer 

• Budget 2024 – indledende drøftelser 

• Gennemgået. Der arbejdes videre med budget for vejvedligehold. Forventes fremlagt på næste 

bestyrelsesmøde 25. februar. 

• Forslag om ændring i posten som vejformand.  

• Godkendt, at Anders overtager posten fra Marianne, så arbejdsbyrden er fordelt på flere 

bestyrelsesmedlemmer. Marianne orienterer entreprenøren.  

• Indkomne henvendelser fra grundejere 

• Henvendelse vedr. opsætning af stativ hundeposer: En grundejer har forespurgt, om 

bestyrelsen vil bekoste opstilling af stativ med hundeposer på strategiske steder.  

• Et stativ koster ca. 800 kr. hertil kommer poser, ca. 150 kr. for 1000 stk. De samlede 

omkostninger afhænger naturligvis af antallet af stativer. Det vurderes, der skal forholdsvis 

mange til for at dække området, hvis ikke en hundeejer alligevel skal ende med at stå i en 

situation med at mangle pose. En anden udfordring vil være genopfyldning af stativerne, en 

opgave, der ikke bør ligge på bestyrelsen. Bestyrelsen er endvidere af den opfattelse, at det er 

hundeejerens ansvar. Forslaget tages ikke til efterretning. 

• Vejbump  

Såfremt vejret bliver sådan, at det bliver muligt at evaluere støvgener efter etablering af de nye 

bump, vil bestyrelsen genudsende den nylige evalueringsmail omkring påske. Evalueringen er 

udsendt til grundejere, der bor i områderne omkring bump. 

• Henvendelse fra grundejer om højt grundvand på Bentevej.  

Marianne besvarer henvendelsen. Henviser til Drænlaug og vandværket. 

• Etablering af vejbump 

• Etableringen af de 4 nye vejbump, 3 på Betinavej og 1 på Annavej er helt afsluttet, inkl. 

montage af pullerter. I november blev der udsendt undersøgelse til relevante grundejere vedr. 

effekten af de nye bump på Betinavej. Vi gennemgår resultatet af den udsendte undersøgelse. 



 
  

 
 

• Undersøgelsen gennemgået. Bred tilslutning til vejbumpene, Støvet har været svært at besvare 

grundet det meget våde efterår. Derfor foretages der en ny undersøgelse af dette omkring 

påske, hvis vejrforholdene tillader det.  

• Vejvedligehold 

• Orientering: Som følge af et ekstremt vådt efterår, der har givet udfordringer med at høvle 

vejene, valgte bestyrelsen i december at udlægge grus på Annavej, som var blevet meget 

hullet. Hvis det er muligt, dvs. sne og frost er væk, besigtiges vejene af vejudvalget forud for 

bestyrelsesmødet.  

• Bestyrelsen er opmærksom på vejenes tilstand. Det var dog ikke muligt at besigtige vejene 

grundet sne. P.t er der på grund af vejrliget ikke mulighed for at gøre noget. 

• Dialog med Norddjurs Kommune vedr. hastighed på Langholmvej og hajtænder 

• Genopmaling af hajtænder er videregivet til driftsafdelingen i Norddjurs Kommune. Det 

forventes, at der sker genopmaling i foråret, når det er muligt.  

• Vedrørende Langholmvej: Kontaktperson hos kommunen oplyser, at punktet vedr. hastighed på 

Langholmvej er med på Miljø & Tekniks liste over projekter. Da formanden går kontaktpersonen 

lidt på klingen oplyses det, at det er usandsynligt, at projektet med bump på Langholmvej bliver 

til noget i år, da årets budget forventes brugt på højere prioriterede projekter. Projektet 

forbliver på listen, men det kan ikke garanteres, at projektet gennemføres i 2025. Derfor 

besluttes det mellem formand og kontaktperson at gå videre med plan b, som er en flytning af 

zoneskiltene til stikvejene, der samtidig giver mulighed for at sætte flere skilte på Langholmvej, 

evt. koblet med opmaling af hastighedsbegrænsning på asfalten. Kontaktperson går videre med 

dette forslag til politiet.  

• Bevoksning i rabatterne 

• Det bliv i efteråret besluttet at henvende sig til en række grundejere, hvor bevoksningen på 

matriklens rabat er af en karakter, der forhindrer vores bløde trafikanter i at træde ud i 

rabatten, når der passerer biler.  

• Formanden valgte at udskyde henvendelsen om bevoksning i rabatten til grundejere med 

problematikker til foråret. Her vurderes henvendelsen mere aktuel.  

• Næste møde i bestyrelsen 

• Næste møde i bestyrelsen er 25. februar. Mødet afvikles via Teams 

• Gennemgang af vedtægterne. Bestyrelsen bedes forud for mødet gennemlæse vedtægterne 

grundigt og forholde sig til eventuelle justeringer.  

• Opstilling til generalforsamling 2024.  

• Eventuelt 

• Jens Esbech ønsker at udtræde af bestyrelsen som suppleant. Det er taget til efterretning. Jens 

fjernes fra hjemmesiden. 

 

Marianne Slot 

Fungerende formand 


